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Referat 1-2024 NORAAD-nettverksmøte 26.01.2024 

 

Saknr. NORAAD-network 

Norwegian Rapid Acting Antidepressant Network, etablert juni 2023. Ledes av Ole Andreassen 

Mail: noraad@so-hf.no (administreres av Sykehuset Østfold, DPS Moss) 

 

 

01-24 Statusoppdatering 

NORAAD fungerer bra og det er stor interesse for nettverket. Engasjerte deltakere i 

nettverket. 

Faglige standard: Mål er å utarbeide klinisk retningslinje og standard operating 

procedure (protokoll) for ketaminbehandling for felles faglig standard. Viktig med 

guidelines or rutiner 

- Klinisk praksis 

- Forskning 

Review paper: basert på arbeid med KLINBEFORSK søknad og klinisk praksis jobber 

vi med oppdatert review med mulighet for artikkel i Tfdnlf.  

www.NORAAD.no: 

- Jobber med å etablere nettside med informasjon og oppdateringer 
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Nye metoder ny status fra 2022: Sekretariatet for nye metoder har tatt kontakt med 

Direktoratet for medisinske produkter /DMP (tidligere SLV) som nå har ansvar for å 

følge opp saken. 

De skal se hvordan dokumentasjonsgrunnlaget er per nå og skal fremme en sak om dette 

til Bestillerforum. Håper å få saken opp i møtet februar 2024. 

Status fra dagens deltakere: 

- Stavanger: Bendik: Ketaminprosjekt alderspsyk (egen presentasjon) 

- AHUS, Johan, Regina: skal bidra på ketaminkonferansen 

- OUS: Ingrid: snakker om hvordan rigge til ketaminbehandling ved OUS 

- Innlandet: Alderspsyk: Ståle: ikke mer/ nytt ifht daglig drift. DPS Gjøvik, Sven 

Martin Luth: jobber med pasienter med depresjoner. Ønsker å start opp med 

ketamin. 

- SØ: Ingmar, Mark, Tor-Morten: DPS Moss: Ketaminbehandling må ha 

individuell godkjenning. Alle enkeltsøknader går i kopi til HSØ ved fagdir. 

(muntlig meddelelse) Har etablert bredt samtykke, sendt REK søknad deskriptiv 

studie. Stor medieinteresse. Private aktører med klagesaker mot seg medfører 

uro i sykehusledelse ved flere sykehus. 

02-24 Status KLINBEFORSK søknad 2024 
Oppdaterer søknad til neste utlysning i mai. Går i gang med arbeidet i februar med 

skrivegruppe. Ledes av Ole A. 

Interesserte: Ståle, Lowan, Tor-Morten, Andreas, Ingrid, Melissa  

- Skrivegruppe for søknad. Teamsmøte hver måned 

 

 

03-24 Faglig innlegg: Ketamin i alderspsykiatrisk avdeling, et innovasjonsprosjekt 
-Presentasjon Benedikt Römer, overlege alderspyskiatrisk Sykehuset i Stavanger:   

Vedlegger presentasjon 

 

Innspill/dialog/drøfting 

- Erfarer at det er økende behov for vedlikeholdsbehandling. 

- Mulig for framtiden med Ketamin sc injeksjon som vedlikeholdsbehandling 

- Tilbakefall og vedlikeholdsbehandling er også kjent ved ECT 

- Spennende å se sammenlignbare studier/ behandling ECT og ketamin 

- Erfarer fra flere steder eldre responderer dårligere, tregere enn yngre. 

- Må tenke på ketamin som intensiv behandling, og vedlikehold. Der behandling 

gir et løft/ en bedring for personer med invalidiserende depresjon der de 

opplever å få livet tilbake.  

- Mulig andre variabler hos eldre? 

- Nytten/ viktighet av psykoterapi i kombinasjon med ketamin må undersøkes mer  

- kombinasjon ketamin under ECT behandling: noen studier viser pos effekt, noen 

viser mindre effekt.  

- Erfaringer med ketamin i forkant, og et fåtall/ 3 ECT behandlinger, som har gitt 

full remisjon.  

 

Neste steg ved Alderspsykiatrisk i Stavanger 

- Publisering i legetidsskriftet 

- Trenger en pasient til, inkludert 9 deltakere, trenger totalt 10 pasienter 

- Ønsker å etablere vedlikeholdsbehandling 

 

 

 konferanse Innlandet 13.-14.februar 2024 

- Over 200 påmeldte. Flere på venteliste 

- Ca 30 påmeldte på den praktiske parallellsesjonen, ca 50 på sesjonen om 

psykoterapi, og resten på hovedsesjonen.  

 

 Neste møte:  

23.februar  
 

 


